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ORMESTAD MOTORBÅTFORENING - ÅRSBERETNING 2023                                             

 

11.02.2024 

 

Formann:   Sigbjørn Østad 

Nestformann:  Øivind Aspaas 

Kasserer:   Anders Kristian Mathisen 

Sekretær:   Jan Erik Hvidsten 

Styremedlemmer:  Harald Becker 

    Helge Larsen 

    Torger Johansen 

 

Regnskapskontrollør: Vidar Ormestad 

 

Valgkomite:   Arild Norberg 

Flemming Gram 

 

 

Medlemsstatus 

Et av foreningens medlemmer, Stig Tore Lunde, gikk bort i 2023. Også mangeårig 

æresmedlem Per Haugen gikk bort i 2023. 

Ormestad Motorbåtforening hadde pr. 31.desember 255 medlemmer – 44 kvinner og 

211 menn. 

64 personer står på venteliste for båtplass. 

 

I 2023 skjedde følgende: 

19 nye medlemmer  

7 medlemmer meldte seg ut 

1 medlem sa opp sin båtplass 

2 medlemmer fikk ny båtplass  

1 overdragelse av båtplass  

1 bytte av båtplass 



2 
 

9 medlemmer ble slettet for å ikke ha betalt kontingent.  

12 båtplasser ble leid ut til sommerplasser 

 

Opplagsforhold 

227 kranhiv av medlemmer 

26 kranhiv av ikke medlemmer 

20 utleier av båtvogna 

31 bomavgift medlemmer 

2 bomavgift ikke medlemmer 

44 båtopplag medlemmer 

 

I tillegg er bommen åpnet og lukket gjentatte ganger for firmaer som har losset og 

lastet utstyr til flåter med egen kranbil. For dette er det innbetalt kr. 10.000,- til 

foreningen. 

 

Foreningens drift 

Seks styremøter er avholdt i foreningsåret 2023. Styret har laget en egen 

vedlikeholdsplan for foreningen, som er lagret i foreningens dokumentarkiv. Denne 

skal sikre at vedlikehold huskes og gjøres til hensiktsmessige tidspunkter, og vil være 

et nyttig dokument ved fremtidige utskiftinger i styret. 

 

Kommunikasjon 

Styret bruker nettsiden ormestadvika.no som foreningens offisielle 

informasjonskanal. På oppslagstavla i Ormestadvika henger en henvisning til 

nettsiden. 

Nettsiden inneholder informasjon, instrukser og vedtekter. Link, brukernavn og 

passord til overvåkningskameraene kan dessverre ikke ligge åpent lenger, da en slik 

praksis bryter med gjeldende personvernregler. Lovverket har blitt betydelig 

strengere de siste årene. Styrets medlemmer har tilgang til kameraene, hvis 

hovedoppgave er å forebygge tyverier og annen kriminalitet. 

Det er mulig å sende inn henvendelser til foreningen via nettsiden. 59 henvendelser 

er kommet inn til Ormestad motorbåtforening via nettsiden i foreningsåret 2023. 

I tillegg til nettsidens spørreskjema, er det opprettet en egen mailadresse til 

foreningen: post@ormestadvika.no 

 

mailto:post@ormestadvika.no
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Kran 

Styret har startet planleggingsarbeidet for å eventuelt montere en motorisert sving-

mekanisme for krana. Dette for å øke sikkerheten ved bruk. En slik svingemekanisme 

vil betinge ny godkjenning av krana. Pris på installasjon og godkjenning vil være 

avgjørende for hva styret beslutter. 

 
Klubbhuset 

Klubbhuset er benyttet til årsmøte, styremøter og sosiale samlinger. 

Toalettet holdes åpent gjennom hele sesongen. Foreningen betaler for vasking av 

toalettet, en oppgave som er satt bort. 

 

Opplagsplassen 

Plassen er sloddet og kloret vår og høst for å dempe støv. Rist ved Vikaveien er 

renset vår og høst. 

Etter sommeren har foreningen fått lagt på et nytt lag grus på opplagsplassen, og på 

det meste hevet nivået med 15 cm. Dette for å drenere plassen bedre, slik at ikke 

eventuell avrenning av kloakk  rammer sandstranda. Kostnaden for jobben dekkes 

gjennom foreningens motregning mot kommunen knyttet til avtale om vedlikehold av 

opplagsplassen. Foreningen har også kontaktet kommunen og gjort oppmerksom på 

at kloakk renner over ved svært store nedbørsmengder. 

I høst og vinter har det vært en utfordring at båter i opplag er dekket med 

presenninger som lager mye lyd. Foreningens regelverk sier at det skal benyttes 

presenninger som ikke bråker. Styret jobber med en presisering av regelverket slik at 

vi unngår unødig støy fra presenninger i neste opplagssesong. 

 

Bryggeanlegget 

Det er byttet dekke på åtte utriggere. Foreningen har gjennomført dugnad vår og 

høst.  

Videokameraene har vært ustabile, men oppsettet er nå gjennomgått. Foreningen 

oppgraderer internett-forbindelsen til klubbhuset i løpet av våren, for å sikre mer 

stabil drift av videokameraene. 

Etter sommeren har det vært aktivitet av rotter ved søplestativene på steinbrygga. 

Åtestasjoner er satt ut. Styret vil fortsette prosessen for å redusere problemet. 

 

Strand/bading 

Før sommersesongen ble sanden på badestranda byttet ut, etter godkjenning fra 

kommunen. Før dette hadde kloakkummen rent over, og det lå igjen kloakkrester på 
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stranda. Kostnaden for sand dekkes gjennom foreningens motregning mot 

kommunen knyttet til avtale om vedlikehold av opplagsplassen. 

Kommunen fjernet i sommer stupebrettet. Dette på grunn av dybdeforholdene utenfor 

stupebrettet, som ikke tilfredsstiller nasjonalt regelverk. Stupebrettet er foreløpig 

lagret i klubbhuset. 

 

 

 

Sandefjord den 11. februar 2024 

Styret i Ormestad Motorbåtforening 

 


